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作者简介

《生活在世界屋脊上2(英文版)》编辑组，为庆祝西藏和平解放60周年，中央媒体浓墨重彩地推出了一
万多篇特色鲜明、真实感人的新闻报道，向全世界展示了一个社会主义新西藏的风貌。
本书编辑组从中央媒体正式刊播的作品中精选了近30篇结集翻译出版。
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书籍目录

西藏人家 三个翻身农奴的故事 玉麦的守望 勒布沟的人们 昔日伐木工今日护林员——林芝村民们的环
保故事 黄家林的八廓街钢笔画 家的召唤 平措扎西：“老村长”的新生活 雪域脊梁 藏北雪域草原的“
暖太阳”——记西藏聂荣县查当乡藏族医生次仁班觉 永不停歇的“攀登者”——人类第一个从北坡登
顶珠峰的民族登山英雄贡布 攀登生存艺术的高峰 雪莲花般的青春绽放——记拉萨火车站的热心“阿
佳”斯朗卓玛 强俄巴·多吉欧珠：见证西藏60年教育跨越发展 藏族汉子大巴珠的幸福生活 她挑起珞
巴族乡亲们的致富重托——记西藏隆子县珞巴族女村支书小加油 达娃顿珠：追梦企业家 西藏“80后”
边防军人的青春与爱情 第二故乡 “愿做一颗为中国高原铁路奠基的石子”——记西藏拉日铁路建设
总指挥部安质部部长朱锦堂 基石——记西藏公路五道梁段道班工人马志强 茶马古道飞“彩虹”——
记湖北省交通规划设计院党委书记陈刚毅 点亮世界屋脊的光明使者——记武警水电二总队专业技术中
校警官白学斌 “佛心鬼手”将军情——记西藏军区总医院院长李素之 扎根高原的“班公柳”——记
拉萨墨竹工卡县日多乡小学教师宋玉刚 强小林一家的青稞缘 中国海拔最高兵站驻守官兵涂抹生命亮
色 心灵家园 “谜样”西藏成为世界性的心灵家园 信仰的力量 诚心礼佛与世无争：贡德林寺僧人生活
特写 中国保护神秘的格萨尔艺人续写“东方荷马史诗” 西藏朝圣路60年
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章节摘录

版权页：   插图：    This is the first thing he wants to do. A more important and burning issueis that he wants the
government to develop year-round maintenance for theYumai Highway so that traffic can flow all the time and
Yumai won't be an"isolated island" anymore. "This is also important for national defense," Dawa says seriously.
Hebelieves that clear roads can help solidify frontier defense, ship local productsto the outside world and bring
more benefits to the locals. Dawa's aspiration is echoed by his fellow villagers. Qunzong's grocerystore is only one
wall away from Daquzong's. Fifty meters away, ZhuomaLazong and her husband Pema are building a new store
and hotel, which willbe finished very soon. Qunzong and Daquzong feel little pressure these days. The new shop
andhotel may compromise their business. Zhuoma Lazong on the other hand,doesn't want to affect her sister's
business either. But this is life. Modernbusiness and culture are emerging in this remote village and the tranquility
ofYumai is being affected. But for people of Yumai, no matter how much livestock they have, nomatter how they
run the restaurant, shop or hotel, they are expecting awonderful life, not a wealthy one. Tashi Deji, granddaughter
of Tsering Cuomu is the first student admittedinto a Tibetan middle school in Yumai. Her grandmother is filled
with thesense of achievement. From initial maladjustment, to today's hard study andphone calls to her
grandparents, Tashi Deii has been mainstreamed intourban life. "Her life and study are good;' Tsering Cuomu
smiles happily. Tsering Cuomu hopes Tashi Deji can come back to Yumai, or work inQusum after graduation,
"This is my personal idea. I don't know her plan."
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编辑推荐

《生活在世界屋脊上2(英文版)》编辑推荐：西藏是一个神秘的地方；雪域是一片圣洁的土地；高原是
一方奇妙的净土。
祖祖辈辈居住在这里的人们，支援第二故乡建设的人们，在世界屋脊上寻找心灵家园的人们，组成了
这个地方最独特、最真实的风景。
Witness life in the mountains, valleys and grasslands of this beautiful land。
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